

Title (en)  
Dwelling equipment.

Title (de)  
Wohnraumeinrichtung.

Title (fr)  
Equipement pour local d'habitation.

Publication  
**EP 0203247 A1 19861203 (FR)**

Application  
**EP 85870077 A 19850530**

Priority  
EP 85870077 A 19850530

Abstract (en)  
1. Fitment for buildings, for use in dwellings or offices or for any other use, characterized in that it comprises a double, braced rectangular metal or wooden box and framework structure (1) which extends vertically from the floor (4) to the ceiling (5) and horizontally from one wall (6) of the room to the opposite wall (7), said box and framework structure (1) being self-supporting and capable of translatable movement in the room, guide means (2, 3, 24, 25) being provided in the room in order to guide the displacement of the box and framework structure in a horizontal direction parallel to the two side walls (6, 7) between which it is moved.

Abstract (fr)  
Equipement pour local d'habitation, ou à autre usage caractérisé en ce qu'il comprend un châssis-caisson (1) double et entretoisé, s'étendant verticalement du sol au plafond et horizontalement de l'un des murs du local au mur opposé le dit châssis-caisson (1) étant auto-portant et mobile, des moyens de guidage au sol (2, 3) et/ou au plafond (24, 25) étant prévus dans le local afin de guider le déplacement du châssis-caisson suivant une direction parallèle aux deux murs latéraux entre lesquels il se déplace. Cet équipement peut ou non comprendre une mécanique télescopique, pneumatique ou électrique à l'intérieur du châssis-caisson - assurant l'ouverture ou la fermeture de l'espace libre (32) prévue pour l'évacuation de l'air d'une pièce à l'autre provoqué par le déplacement du châssis-caisson séparant des deux pièces.

IPC 1-7  
**E04B 2/82**

IPC 8 full level  
**E04B 2/74** (2006.01); **E04B 2/82** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**E04B 2/82** (2013.01); **E04B 2/827** (2013.01)

Citation (search report)  
• [XE] FR 2556023 A1 19850607 - NAYER GUY DE [FR]  
• [A] US 4360991 A 19821130 - WEST EVELYN M  
• [A] DE 1955404 A1 19710506 - MANNESMANN AG

Cited by  
GB2265396A; EP2339081A1; CN107989237A; US2018094425A1; EP0277045A1; FR2609241A1; ES2186450A1; FR2730259A1;  
DE102013111044A1; FR3065235A1; WO2015048944A2; WO2015048944A3

Designated contracting state (EPC)  
BE CH DE FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0203247 A1 19861203; EP 0203247 B1 19890201**; DE 3568069 D1 19890309; HK 80990 A 19901012; JP S61277746 A 19861208;  
SG 53190 G 19901123

DOCDB simple family (application)  
**EP 85870077 A 19850530**; DE 3568069 T 19850530; HK 80990 A 19901003; JP 6970086 A 19860327; SG 53190 A 19900706